

## **Ebtikar for Financial Investment as part of a Consortium of Investors announce the Acquisition of 87% of Tamweel Group Representing 100% of Orascom Development Egypt's stake in the Group**

24<sup>th</sup> May 2018

Ebtikar for Financial Investment S.A.E (“Ebtikar”) a leading investor in the Non-Banking Financial Services sector in Egypt (a joint venture between MM Group for Industry and International Trade S.A.E- “MTIE.CA” and BPE Holding for Financial Investments S.A.E- “BINV.CA”) announces today as part of a consortium with TCV and Acquire for Investment S.A.E the acquisition of 100% of Orascom Development Egypt's stake in Tamweel Group (representing c.87% of Tamweel Group) at a total company valuation of EGP 360 million. The transaction is pending Orascom Development Egypt's board of directors and general assembly approval along with all the necessary approvals from the Financial Regulatory Authority. It is noteworthy to mention that Ebtikar's stake in Tamweel Group is c.37%

Tamweel Group consists of four companies operating in the Non-Banking Financial Services sector; Tamweel Mortgage Finance S.A.E, Tamweel for Financial Leasing S.A.E, Tahseel for Collection and Call Center Services S.A.E and Overseas Insurance Brokerage S.A.E

“The acquisition of Tamweel Group is a pivotal step in the integration of Ebtikar's strategy to expand the company's operations in the Non-Banking Financial Services sector.” said Mr. Aladdin Saba, Chairman of Ebtikar. “This is Ebtikar's third investment after completing investments in T.B.E Egypt for Payment Solutions and Services “Bee” and Vitas Misr for Microfinance since inception in 2017” Added Mr. Saba

## بيان صحفي

**تحالف استثماري يضم شركة إبتكار للتمويل الاستثماري يقوم بتوقيع عقد استحواذ على نسبة ٨٧% من مجموعة شركات تمويل والتي تمثل ١٠٠% من حصة شركة اوراسكوم للتنمية مصر في مجموعة شركات تمويل**

٢٤ مايو ٢٠١٨

اعلنت اليوم شركة إبتكار للتمويل الاستثماري ش.م.م (شركة استثمار تعمل بنشاط الخدمات المالية غير المصرفية، والتي يضم هيكل ملكيتها شركة ام. ام. جروب للصناعة والتجارة العالمية ش.م.م وشركة بي بي أي القابضة للاستثمارات المالية ش.م.م) بانها قد قامت بالتحالف مع شركة TCV وشركة اكواير للاستثمار بتوقيع عقد الاستحواذ على نسبة ١٠٠% من حصة شركة اوراسكوم للتنمية مصر في مجموعة شركات تمويل (تمثل حصة شركة اوراسكوم للتنمية مصر حوالى ٨٧% من مجموعة شركات تمويل) على أساس تقييم مجموعة شركات تمويل بقيمة تبلغ ٣٦٠ مليون جنية وذلك بشرط الحصول على موافقة مجلس الإدارة والجمعية العامة لشركة اوراسكوم للتنمية مصر والهيئة العامة للرقابة المالية وكافة الجهات الرقابية المعنية. والجدير بالذكر ان حصة شركة إبتكار للتمويل الاستثماري تبلغ حوالى ٣٧% من إجمالي اسهم مجموعة شركات تمويل.

وتضم مجموعة شركات تمويل اربع شركات وهي شركة تمويل للتمويل العقاري ش.م.م وشركة تمويل للتأجير التمويلي ش.م.م وشركة تحصيل لخدمات التحصيل والإتصالات ش.م.م وشركة اوفر سيز للوساطة التأمينية ش.م.م .

وقال السيد/ علاء سبع، رئيس مجلس إدارة شركة إبتكار للتمويل الاستثماري ش.م.م، "إن الاستحواذ على مجموعة شركات تمويل يمثل انطلاقة محورية واستراتيجية نحو تكامل كافة الأنشطة المالية غير المصرفية لشركة إبتكار، حيث يعتبر هذا الاستثمار هو الثالث التي قامت به شركة إبتكار خلال العام الماضي بعد استثمارها في شركتي تي. بي. أي مصر لحلول وخدمات السداد "Bee" وشركة فيتاس مصر للتمويل المتناهي الصغر. "